002099

Bridge Glowing

Picture Description?)

A low-angle shot showcases a dark silhouette of a road infrastructure including lamp posts and pylons
underneath a dramatic sky filled with clouds.

Analysis?)

A dramatic sky dominates the frame, with patches of bright blue peeking through swirling clouds
tinged with gold. Below, a silhouetted landscape reveals a road receding into the distance, punctuated
by streetlights, road signs, and industrial structures like power lines and bridges. The stark contrast
between the luminous sky and the dark foreground creates a sense of mystery and impending drama,
characteristic of a stormy yet beautiful day.
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Picture Data

002099 - Bridge Glowing

Type / Size By
Exposure Digital Frank Titze
Developing — —
Enlarging — —
Scanning — —
Processing Digital Frank Titze
Exposure Processing Published
Dates 12/2013 12/2013 05/2014
Width Height Bits/Color
Original Size 7360 px 4140 px 16
Ratio ca. 1.78 1 —
Exposure 24x36 mm
Location —

Title (German)

Brucke leuchtet

Remarks

DText is Al generated - NOT reviewed and/or corrected
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      A low-angle shot showcases a dark silhouette of a road infrastructure including lamp posts and pylons underneath a dramatic sky filled with clouds.
    
    
      Eine Aufnahme aus niedrigem Winkel zeigt eine dunkle Silhouette einer Strasseninfrastruktur einschliesslich Laternenpfähle und Pylone unter einem dramatischen, wolkenverhangenen Himmel.
    
    
      A dramatic sky dominates the frame, with patches of bright blue peeking through swirling clouds tinged with gold. Below, a silhouetted landscape reveals a road receding into the distance, punctuated by streetlights, road signs, and industrial structures like power lines and bridges. The stark contrast between the luminous sky and the dark foreground creates a sense of mystery and impending drama, characteristic of a stormy yet beautiful day.
    
    
      Ein dramatischer Himmel dominiert das Bild, wobei leuchtend blaue Flecken durch wirbelnde, goldfarbene Wolken hindurchscheinen. Darunter enthüllt eine silhouettierte Landschaft eine Straße, die sich in die Ferne zurückzieht und von Straßenlaternen, Straßenschildern und industriellen Strukturen wie Stromleitungen und Brücken unterbrochen wird. Der starke Kontrast zwischen dem leuchtenden Himmel und dem dunklen Vordergrund erzeugt ein Gefühl von Geheimnis und drohendem Drama, das charakteristisch für einen stürmischen, aber schönen Tag ist.
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